
Zápis z jednání rady svazku R/2023/1 

dne 5. 4. 2023 v Bělé nad Radbuzou 

  

Účast: - viz prezenční listina – počet přítomných 7 

  

Údaje o hlasování: přítomno / souhlasí / nesouhlasí / zdržel se hlasování  

  

Program jednání: 

1) Zahájení, kontrola usnesení jednání rady 

2) Prezentace No-limit-studio, p. Svoboda – videoprezentace mikroregionu a členských obcí 

3) Rozpočtové opatření č. 1 

4) Asociace DSO ČR – aktuální stav 

5) 2. fáze orientačního dopravního značení – stav projektu 

6) Provoz autobusové linky na Čerchov - projednání návrhu veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí účelové dotace (viz příloha) 

7) Příprava přeshraničního projektu INTERREG – Poběžovice/Furth im Wald 

8) Příprava přeshraničního projektu nástupních míst 

9) Ostatní záležitosti 

 
 

  Ad 1) Ing. Picka přivítal přítomné členy rady a kontrolní komise a zahájil jednání. Konstatoval, že 

usnesení z minulé rady svazku jsou průběžně plněna.  

 

Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko souhlasí s programem.  

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 2) Ing. Picka předal slovo panu Svobodovi, který si připravil prezentaci produktu společnosti No-

limit-studio. Nabízená videa jsou ideální k představení obce a její současné nabídky a podoby – v našem 

případě by se jednalo o společnou upoutávku pro mikroregion, představení toho nejzajímavějšího z celého 

Svazku. Video lze využít k sebeprezentaci, mluvený komentář vzniká na základě dodaných podkladů 

(zákazník finální znění schvaluje). Filmuje se od jara do žní, za slunečného počasí. Cena: 12,5 tis. Kč (konečná 

cena) za 1,5 min. U Svazku Domažlicko by se natáčení pravděpodobně případně rozložilo do 2 let. Pan Picka 

vyzval pana Svobodu k zaslání písemné nabídky, tu Svazek projedná se svými členy, stejně jako možnosti 

financování. Reference: aktuálně společnost spolupracuje na upoutávce pro mikroregion Dobrohost.  

 

Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko bere na vědomí nabídku společnosti No-limit-studio.  

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 3) Paní Štogerová vysvětlila položky rozpočtového opatření č. 1: jedná se především o navýšené 

členské příspěvky, připsanou dotaci z Dispozičního fondu za loňskou aktualizaci strategie rozvoje a 

očekávaný vlastní podíl obcí za realizaci 1. fázi ODZ na příjmové straně. Na výdajové straně rozpočtové 

opatření zohlední plánovaný příspěvek diecézní charitě ve výši jako v uplynulých letech a náklady na provoz 

autobusové linky na Čerchov dle návrhu VPS s Plzeňským krajem. 

 

Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko schvaluje rozpočtové opatření č. 1. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  



 

 

Ad 4) p. Picka informoval o aktuálním stavu ohledně založené Asociace DSO ČR, informoval o vstupu 

Svazku Domažlicko do Asociace a o výši členského příspěvku (5.000,- ročně). V tuto chvíli se 

připravují se webové stránky Asociace.  

 
Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko bere na vědomí informaci o členství v Asociaci DSO ČR. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 5) Plzeňský kraj schválil Svazku Domažlicko dotaci na realizaci 2. fáze orientačního dopravního 

značení. 

 
Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko bere na vědomí informaci o schválené dotaci na realizaci 2. fáze 

orientačního dopravního značení. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 6) p. Picka zopakoval, že se v rámci Plzeňského kraje podařilo zařadit sezónní autobusovou linku 

na Čerchov do IDPK; následně je třeba jednat a uzavřít/změnit smlouvu s ostatními partnery – přispívat 

na provoz budou všichni stejně jako dosud, jen se změní/obrátí tok financování. Pro Svazek je tato 

nabídka výhodná, linka navíc bude těžit ze všech výhod IDPK. Plzeňský kraj tímto předkládá radě 

k projednání a ke schválení návrh veřejnoprávní smlouvy. 

 
Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko schvaluje návrh veřejnoprávní smlouvy s Plzeňským krajem o 

poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní obslužnosti a ukládá předsedovi a tajemnici zahájit jednání o 

smlouvě s partnery relevantními pro financování linky na Čerchov. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 7) p. Picka informoval o připravovaném přeshraničním projektu v rámci programu INTERREG, 

jehož hlavním opatřením na české straně bude zpřístupnění části zámku v Poběžovicích, vytvoření 

expozice ve zpřístupněných prostorech a prezentace regionu a jeho příběhů na veletrhu 

Landesgartenschau ve městě Furth im Wald v roce 2025. Finanční rámec způsobilých výdajů je dán 

maximální možnou částkou, kterou je schopné Město Poběžovice uvolnit ze svého rozpočtu. 

Příjemcem dotace by byl Svazek Domažlicko, finanční toky by probíhaly po vzoru projektu „Lučina“ 

v minulém programovém období. Uvažovanými bavorskými partnery jsou Akční spolek Čerchov plus, 

event. město Furth im Wald a jakožto asociovaný partner Centrum Bavaria Bohemia v Schönsee. 

Podle plánované konzultace u pana Přibáně bychom do projektu mohli případně zařadit další opatření 

jako zpřístupnění atraktivit resp. vybudování tzv. nástupních míst s požadovanou infrastrukturou a 

vybavením (např. interaktivní venkovní panely připojené na internet, …). Členské obce budou 

kontaktovány a dotázány ohledně zájmu o zařazení do projektu. 

 

Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko bere na vědomí informaci o připravovaném projektu do programu 

INTERREG. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 8) V tuto chvíli se samostatný přeshraniční projekt zaměřený pouze na nástupní místa nepřipravuje, 

jelikož bavorská strana svá opatření tohoto druhu realizuje samostatně. V souvislosti s „nástupními 

místy“ do budoucna budeme uvažovat i o zamýšleném jednoduchém tábořišti na Čerchově, jehož 

podobu právě nechává Město Domažlice zpracovat a na jehož zřízení se Město se Svazkem, 



Městskými lesy a CHKO dohodlo (jednalo by se o zajištění základního sociálního zázemí pro 

přenocující návštěvníky). 
 

Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko bere na vědomí situaci ohledně projektu nástupních míst. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

Ad 9) p. Picka informoval členy rady a kontrolní komise o tom, že se podařilo prosadit financování 

destinací Plzeňského kraje až do výše Kč 3,5 mil. ročně (resp. desetinásobek vlastních zdrojů). 

V Plzeňském kraji by se mělo jednat o 5 destinací. 

Nově připravují plzeňská divadla svozy na svá představení pro obyvatele obcí v regionu – podrobné 

informace obce obdrží. 

K dotazu na Místní akční skupiny: na fungování Místních akčních skupin se nic nemění, ačkoliv se 

z hlediska funkčnosti v minulosti uvažovalo o jejich zrušení. 

Svazek Domažlicko uplatní u pojišťovny Allianz škodu, která Svazku vznikla při dopravní nehodě na 

CT3, kdy se u obce Česká Kubice převrátil na povrch cyklostezky přetížený kamion se dřevem. 

Svazek i tento rok pokračuje v prezentaci regionu v magazínu Gipfelblicke. Propagované území na 

české straně se rozšířilo – v tomto spolupracujeme s Destinační společností Český les. Nově magazín 

obsahuje česká shrnutí některých hlavních pozvánek do regionu, nadále je však třeba magazín chápat 

především jako naši propagaci pro německé návštěvníky. Na české straně se ukázala efektivní pouze 

distribuce v TIC Domažlice a na Kurzově věži, kde návštěvníci o magazín mají zájem, proto budou 

k distribuci nadále využívána pouze tato dvě místa. 

Projekt dárcovských esemesek se co do funkčnosti osvědčil, kvůli slabé sezóně (špatným sněhovým 

podmínkám) se však jednalo spíše o jednotky či nižší desítky příspěvků. 

Svazek uzavře veřejnoprávní smlouvu s Městysem Klenčí pod Čerchovem o poskytnutí dotace ve výši 

Kč 10 tis. Kč na zajištění zimní údržby v okolí vrcholu Čerchova s čerpáním do konce roku 2023 

(využije se na přípravu na příští zimní sezónu). 

p. Picka dále informoval o nové aplikaci na turistickou hru, která nahradí dosavadní model od fy. 

Galileo. Letošní téma jsou osobnosti regionu – obce obdrží seznam navržených osobností od TIC 

k případnému doplnění. 

Na dotaz ze strany členů rady ohledně vývoje na Čerchově (rekonstrukce vs. výstavba chaty) p. Picka 

informoval, že se Správou CHKO panuje shoda na tom, že na vrcholu Čerchova může být provozována 

pouze 1 komerční budova. Pokud se podaří provést mezi Městem Domažlice a majitelem současného 

bistra výměnu pozemku, tak na místě současného bistra Město Domažlice postaví zamýšlené komerční 

zařízení a ponechanou budovu roty nechá odstranit (upouští tedy od provozně náročného projektu dle 

„studie“). S tímto vývojem by následně Svazek souhlasil a umožnil změnu „studie“ v tomto smyslu. 

P. Rýdl pozval přítomné na 30. dubna na Díly, kde bude od 14 hodin připravena rekonstrukce bitvy 

z roku 1945, program je připraven i na následující 1. květen. Písemná pozvánka bude ještě rozeslána. 

Zuzana Langpaulová se připojila s pozvánkou na mši na Lučině 29. dubna, která se uskuteční po tříleté 

přestávce, začátek v 15 hodin. 

p. Červenka inicioval diskuzi ohledně zamýšleného zvýšení daně z nemovitostí a rušení některých 

poboček České pošty. 

Na podnět pana Rýdla p. Picka vyzval k obnovení jednání s Plzeňským krajem ohledně havarijního 

stavu mostku na silnici spojující Klenčí a Díly.  

 
Návrh usnesení: Rada Svazku Domažlicko bere na vědomí další zmíněné záležitosti spadající do kompetence 

Svazku a ukládá předsedovi uzavřít s Městysem Klenčí pod Čerchovem veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí 

dotace na zajištění zimní údržby v okolí vrcholu Čerchova. 

 

Hlasování: 7/7/0/0 – usnesení bylo přijato  

 

 
 



 

 

 
 

 

 

Zuzana Langpaulová přečetla přijatá usnesení (v příloze).  

Hlasování: 7/7/0/0 

 

Ing. Picka poděkoval za účast a ukončil jednání.  

  

    

   

Zapsala: Langpaulová  

Pařezov dne 12. 4. 2023  

  

   

  

  

  

Jiří Červenka                  Ing. Libor Picka          

               místopředseda svazku          předseda svazku   



 

USNESENÍ   
z jednání rady svazku dne 5. 4. 2023  

  

  

Rada Svazku obcí Domažlicko po projednání:  Číslo usnesení 

  

souhlasí 

- s programem R/2023/1/1 

 

bere na vědomí 

- nabídku společnosti No-limit-studio R/2023/1/2 

- informaci o členství v Asociaci DSO ČR R/2023/1/3 

- informaci o schválené dotaci na realizaci 2. fáze orientačního dopravního značení 

 R/2023/1/4 

- informaci o připravovaném projektu do programu INTERREG R/2023/1/5 

- situaci ohledně projektu nástupních míst R/2023/1/6 

- další zmíněné záležitosti spadající do kompetence Svazku R/2023/1/7 

 

schvaluje 

- rozpočtové opatření č. 1 R/2023/1/8 

- návrh veřejnoprávní smlouvy s Plzeňským krajem o poskytnutí účelové dotace na zajištění 

dopravní obslužnosti R/2023/1/9 

 

ukládá 

- předsedovi a tajemnici zahájit jednání o smlouvě s partnery relevantními pro financování linky 

na Čerchov R/2023/1/10 

- předsedovi uzavřít s Městysem Klenčí pod Čerchovem veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí 

dotace na zajištění zimní údržby v okolí vrcholu Čerchova R/2023/1/11 

 

 

 

Hlasování: 7/7/0/0  

  

  

V Pařezově dne 12. 4. 2023  

  

Zapsala: Langpaulová  

   

  

  

  

 Jiří Červenka                 Ing. Libor Picka         

             místopředseda svazku          předseda svazku  


